
ST A TUT ÁRNÍ MĚSTO OSTRAV A 
MĚSTSKÝ OBVOD PORUBA 

ZÁPIS 
z průběhu 83. schůze Rady městského obvodu Poroba 

ze dne 12.04.2018 

83 . schůze Rady městského obvodu Poruba byla zahájena dne 1 2.04.20 1 8  v 9:00 hodin. 
Zahájil a řídil Ing. Mihálik, starosta. 

Přítomní: dle prezenční listiny- 1 O členů. 

Omluven: Mgr. Zuzana Bajgarová, místostarostka 

Rada městského obvodu Poruba je usnášeníschopná. 

Podpisem usnesení včetně zápisu z 83. schůze Rady městského obvodu Poruba pověřil 
Ing. Mihálik, starosta, doc. Ing. Dagmar Válkovou, CSc., místostarostku. 

Hlasování o schválení usnesení a zápisu z 8 1 .  schůze Rady městského obvodu Poruba konané 
dne 22.03 .20 1 8. 
Hlasování: 1 0-0-0 

Hlasování o schválení usnesení a zápisu z 82. mimořádné schůze Rady městského obvodu 
Poruba konané dne 04.04.201 8 .  
Hlasování: 1 0-0-0 

Ing. Mihálik - na programu 83.  schůze Rady městského obvodu Poruba je 64 řádných 
materiálů a 7 přínosů. Materiál č. 3 6  "Pronájem prostoru v bytovém domě Opavská 768/99", 
který předkládá Bc. Lehká, vedoucí odboru bytového hospodářství a údržby budov, bude 
z logiky projednávání materiálů předřazen před materiál č. 3 5  "Pronájem nebytového prostoru 

U Oblouku 501 17". Všichni členové Rady městského obvodu Poruba obdrželi upravenou 
důvodovou zprávu k materiálu č. 46 "Finanční příspěvek na provedení dopravního značení 
pro zřízení vyhrazených parkovacích míst", který předkládá Ing. Chodura, vedoucí odboru 
komunálních služeb. Přínosy budou zařazeny za bloky materiálů jednotlivých předkladatelů. 

Hlasování o programu 83.  schůze Rady městského obvodu Poruba: 1 0-0-0 

Rekapitulace programu jednání 83.  schůze Rady městského obvodu Poruba: 

MateriállpřínosK jaké problematice Zn.předkl. 
1 Poskytnutí účelové dotace z kapitoly 3 1 3  - MPSV státního rozpočtu 1 9  

2 

3 

4 

Poskytnutí účelové dotace z programu "Podpora služeb sociální 
prevence" 
Předchozí souhlas s likvidací neupotřebitelného movitého majetku 
ve vlastnictví statutárního města Ostravy, svěřeného městskému 
obvodu Poruba, spravovaného Centrem sociálních služeb Poruba, 
příspěvkovou organizací 
Dohoda o úhradě částky odpovídající výši nájemného za pozemek 
p.č. 762 v k.ú. Poruba, obec Ostrava 

1 9  

1 9  

1 7  
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3 1  

3 2  

3 3  
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Návrh na zrušení usnesení 
Poskytnutí finančních prostředků z Fondu životního prostředí ve 
výši 1 .300 tis. Kč k dofinancování ozdravných pobytů v rámci 
dotačního programu Moravskoslezského kraje "Ozdravné pobyty 
žáků 1 .  stupně základních škol" 
Pronájem pozemku p.č. 2393/30 v k.ú. Poruba-sever, obec Ostrava 
Pronájem části pozemku p.č. 894/29 v k.ú. Poruba, obec Ostrava 
Stanovisko ke směně části pozemku p.č. 346 1 1 1  v k.ú. Svinov, obec 
Ostrava, za část pozemku p.č. 298 1 /2 v k.ú. Poruba, obec Ostrava 
Stavba "Ostrava, Abano, NNk" 
Stavba zemního kabelového vedení NN pro stavbu "Poruba B -
záložní napájení VS; IE-1 2-8006229" 
Stavba zemního kabelového vedení NN pro stavbu rodinného domu 
ul. V Zahradách 
Stavba: SSZ Studentská x Opavská -souhlas s umístěním stavby 
Výpůjčka pozemku parc. č. 292 v k.ú. Poruba, obec Ostrava 
Záměr pronájmu pozemku p.č. 2354 v k.ú. Poruba, obec Ostrava -
pod garáží 
Záměr pronájmu pozemků pod garážemi 
Záměr pronájmu části pozemku p.č. 280 1 /3 7  a části pozemku p.č. 
280 1 1 1 25 v k.ú. Poruba, obec Ostrava 
Zřízení služebnosti k části pozemku p.č. 1 877/1 v k.ú. Poruba, obec 
Ostrava 
Zřízení služebnosti k části pozemku p.č. 3624/1 v k.ú. Poruba-sever, 
obec Ostrava 
Zřízení věcného břemene - služebnosti - stavba "REKO MS Ostrava 
-Sokolovská+ 2, 1 .  etapa" 
Dohoda o skončení nájmu bytu a žádost o přednostní pronájem bytu 
v ulici Opavská v Ostravě-Porubě 
Hlasování na shromáždění Společenství vlastníků Dělnická 3 2 1 ,  
Ostrava-Poruba 
Hlasování na shromáždění Společenství vlastníků O. Jeremiáše 
1 998, Ostrava-Poruba 
Hlasování na shromáždění Společenství vlastníků jednotek Dětská 
920, Ostrava-Poruba 
Hlasování na shromáždění Společenství vlastníků jednotek 
Španielova 963, Ostrava-Poruba 
Nabytí budovy na p. č. 2801 /27, areál Nad Porubkou 
Nabytí garáže na pozemku p. č. 1 937, ul. Slavíkova 
Nabytí garáže na pozemku p. č. 194 7, ul. Slavíkova 
Nabytí nemovitých věcí na LV 1 024, k. ú. Poruba, obec Ostrava 
Nabytí pozemku p. č. 1 735 s garáží, ul. Slavíkova 
Nabytí stavby garáže na pozemku p. č. 782 v k. ú. Poruba, ul. 
Skautská 
Nabídka předkupního práva Ridera 
Návrh na svěření požárních čidel do majetku městského obvodu 
Poruba 
Návrh na uzavření dohody o spoluúčasti na úhradě nákladů 
spojených s užíváním telefonní linky v domě s pečovatelskou 
službou 
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Přínos 2 
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Přínos 3 

54 

5 5  

Materiál 
zvláštní 
povahy 

56 
Materiál 
zvláštní 
povahy 

Pronájem prostoru v bytovém domě Opavská 768/99 
Pronájem nebytového prostoru U Oblouku 5 0 1 /7 
Předkupní právo -garáž na p. č. 229 1 / 1 ,  ul. Lvovská 
Předkupní právo - garáž na p. č. 2397, ul. V Zahradách 

Uzavření smlouvy o přistoupení k dluhu dle ust. § 1 892 občanského 
zákoníku v souvislosti s uzavřením nájemní smlouvy 
Úprava stávající výše nájemného o inflaci - nebytové prostory 
Úprava stávající výše nájemného u bytů svěřených městskému 
obvodu Poruba v roce 20 1 8  
Žádost o přednostní pronájem bytu na Havlíčkově náměstí v 
Ostravě- Porubě 
Žádost o skončení nájmu bytu dohodou a záměr pronájmu bytu 
Změna usnesení - Záměry pronájmů bytů 
Finanční příspěvek na opravu přístupového chodníku na ulici 
Francouzská před vchodem domu č. p. 900/30 
Finanční příspěvek na opravu přístupových chodníků na ulici 
Hlavní třída u zadních vchodů domu č. p. 873 - 875 
Finanční příspěvek na provedení dopravního značení pro zřízení 
vyhrazených parkovacích míst 
Návrh na určení lokality k přemístění parkovacího automatu 
Pronájem částí pozemků za účelem provozování reklamních 

zařízení umístěných na území městského obvodu Poruba 
Úprava časového omezení stání na parkovišti u Fakultní nemocnice 
Ostrava, na ulici 1 7. listopadu v Ostravě- Porubě 
Vyhodnocení veřejné zakázky malého rozsahu "Náhradní výsadby v 
městském obvodě Poruba v roce 20 1 8" 
Dodatek č. 4 ke smlouvě o poskytování služby elektronických 
komunikací číslo 2015/05/23/00 1 2  
Jmenování členů konkursní komise pro konkursní řízení na místo 
ředitele Základní školy, Ostrava-Poruba, Komenského 668, 
příspěvkové organizace 
Návrh na vydání předchozího souhlasu s neupotřebitelností 

movitého majetku spravovaného příspěvkovou organizací 
Žádost o souhlas zřizovatele se zapojením škol do projektu 
Poskytování bezplatné stravy dětem ohroženým chudobou ve 

školách z prostředků Operačního programu potravinové a materiální 
pomoci v Moravskoslezském kraji II  
Souhlas zřizovatele se spoluprací při přípravě a realizaci projektu 
"Místní akční plán rozvoje vzdělávání ORP Ostrava II" 
Smlouva o připojení odběrného elektrického zařízení k distribuční 
soustavě do napěťové hladiny 0,4 kV (NN) 
Udělení souhlasu společnosti INKOS-OSTRA V A, a. s., ke stavbě 
"Parkovací objekty DK Poklad" 

"Rekonstrukce ZŠ Komenského, hygienické zázemí budov AB, 

Ostrava - Poruba" - vyhodnocení veřejné zakázky 

Ostraha a kamerový dozor 2 0 1 6-20 1 8  -změna závazku ze smlouvy 
- méněpráce 
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5 7  
Materiál 
zvláštní 
povahy 
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Přínos 4 

Přínos 5 

59 
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6 1  

Přínos 6 

62 

63 

Přínos 7 

64 

Zadání veřejné zakázky malého rozsahu na službu "Zklidnění 
dopravy v ulici Nad Porubkou!Vřesinská" 

Pravidla pro umisťování a provedení restauračních předzahrádek v 
městském obvodu Poruba - úprava podmínek 
Rekonstrukce bytových domů č.p. 432-435 na ul. Skautské v 
Ostravě - Porubě 
Návrh rozpočtových úprav 
Žádost o prominutí odvodu za porušení rozpočtové kázně -
Parkinson-Help z.s. 
Žádost o prominutí odvodu za porušení rozpočtové kázně -
Svépomocná společnost Mlýnek, z.s. 
Návrh rozpočtových úprav/Galerie Dukla 
Pověření člena Zastupitelstva městského obvodu Poruba k přijetí 
projevu vůle snoubenců, že spolu vstupují do manželství, a 
stanovení oprávněnosti užití závěsného odznaku při tomto 
sňatečném obřadu 
Projednání dalšího postupu ve věci záměru statutárního města 
Ostravy - městského obvodu Poruba vybudovat parkoviště na 
pozemku parc. č. 2031/ 1 ,  k.ú. Poruba - sever, obec Ostrava a 
pozemku parc. č. 203 1 12, jehož součástí je stavba č.p. 6055, 
občanského vybavení, k.ú. Poruba- sever, obec Ostrava 
Stanovení počtu členů Zastupitelstva městského obvodu Poruba na 
volební období 20 1 8  - 2022 
Kontrola plnění usnesení 

Materiál č. 1 - Poskytnutí účelové dotace z kapitoly 313 - MPSV státního rozpočtu 

Usnesení Finančního výboru Zastupitelstva městského obvodu Poruba: 

04 

04 

04 

08 

08 

08 

08 

O l  

O l  

O l  

O l  

Doporučuje souhlasit s přijetím účelové dotace v rámci dotačního Programu na podporu 
poskytování sociálních služeb pro rok 20 1 8  a s uzavřením Smlouvy o poskytnutí dotace 
z rozpočtu Moravskoslezského kraje ve výši 5 509 000 Kč. 
Dle důvodové zprávy. 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 1 0-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 2874/RMObl418/83 

Materiál č. 2 - Poskytnutí účelové dotace z programu "Podpora služeb sociální 
prevence" 

Usnesení Finančního výboru Zastupitelstva městského obvodu Poruba: 
Doporučuje souhlasit s přijetím účelové dotace v rámci dotačního programu "Podpora služeb 
sociální prevence" na roky 20 1 8  - 2020 a s uzavřením Smlouvy o poskytnutí dotace 
z rozpočtu Moravskoslezského kraje ve výši 18 8 5 1  000 Kč. 
Dle důvodové zprávy. 
Dle předloženého návrhu usnesení. 

4 



Hlasování: 1 0-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 2875/RMOb1418/83 

Materiál č. 3 - Předchozí souhlas s likvidací neupotřebitelného movitého majetku 
ve vlastnictví statutárního města Ostravv, svěřeného městskému obvodu Poruba, 
spravovaného Centrem sociálních služeb Poruba, příspěvkovou organizací 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 10-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 2876/RMOb1418/83 

Materiál č. 4 - Dohoda o úhradě částky odpovídající yýši nájemného za pozemek p.č. 762 
v k.ú. Poruba, obec Ostrava 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 1 0-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 2877/RMObl418/83 

Materiál č. 5 - Návrh na zrušení usnesení 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 1 0-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 2878/RMObl418/83 

Materiál č. 6 - Poskytnutí finančních prostředků z Fondu životního prostředí ve výši 
1.300 tis. Kč k dofinancování ozdravných pobytů v rámci dotačního programu 
Moravskoslezského kraje "Ozdravné pobyty žáků 1. stupně základních škol" 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 1 0-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 2879/RMObl418/83 

Materiál č. 7- Pronájem pozemku p.č. 2393/30 v k.ú. Poruba-sever, obec Ostrava 

Usnesení Finančního výboru Zastupitelstva městského obvodu Poruba: 
Doporučuje souhlasit s uzavřením nájemní smlouvy na pronájem pozemku p.č. 2393/30 
- ostatní plocha o výměře 1 42 m2 v k.ú. Poruba-sever, obec Ostrava: 
- doba pronájmu: neurčitá, s tříměsíční výpovědní dobou, 
- nájemné: 20 Kč/m2/rok, 
- nájemce: XXXXXXXX XXXXXXXX, bytem XX XXXXXXXX XXXXX, 

xxxxxxxxx. 

Dle důvodové zprávy. 

Ing. Mihálik- navrhuj i doplnění návrhu usnesení v bodě 1 )  dle návrhu Finančního výboru 
Zastupitelstva městského obvodu Poruba. 
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Doplněný bod 1 )  návrhu usnesení: 
1 )  rozhodla 

o uzavření nájemní smlouvy na pronájem pozemku p.č. 2393/30 - ostatní plocha o výměře 
1 42 m2 v k.ú. Poruba-sever, obec Ostrava, a to pro účely užívání jako zahrada u rodinného 
domu včetně oplocení a umístění lehké montované stavby pro uskladnění zahradního nářadí 
doba pronájmu: neurčitá s tříměsíční výpovědní dobou 
nájemné: 20,- Kč/m2/rok 

Dle doplněného návrhu usnesení. 

Hlasování: 1 0-0-0 
Rada městského obvodu Poroba po projednání přijala usnesení č. 2880/RMOb1418/83 

Materiál č. 8 - Pronájem části pozemku p.č. 894/29 v k.ú. Poroba, obec Ostrava 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 1 0-0-0 
Rada městského obvodu Poroba po projednání přijala usnesení č. 2881/RMOb1418/83 

Materiál č. 9 - Stanovisko ke směně části pozemku p.č. 346111 v k.ú. Svinov, obec 
Ostrava, za část pozemku p.č. 298112 v k.ú. Poroba, obec Ostrava 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 1 0-0-0 
Rada městského obvodu Poroba po projednání přijala usnesení č. 2882/RMOb1418/83 

Materiál č. 10 - Stavba "Ostrava, Abano, NNk" 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 1 0-0-0 
Rada městského obvodu Poroba po projednání přijala usnesení č. 2883/RM0b1418/83 

Materiál č. ll - Stavba zemního kabelového vedení NN pro stavbu "Poroba B - záložní 
napájení VS; IE-12-8006229" 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 1 0-0-0 
Rada městského obvodu Poroba po projednání přijala usnesení č. 2884/RMOb1418/83 

Materiál č. 12 - Stavba zemního kabelového vedení NN pro stavbu rodinného domu 
ul. V Zahradách 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 1 0-0-0 
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Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 2885/RMOb1418/83 

Materiál č. 13 - Stavba: SSZ Studentská x Opavská - souhlas s umístěním stavby 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 1 0-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 2886/RMOb1418/83 

Materiál č. 14  - Výpůjčka pozemku parc. č. 292 v k.ú. Poruba, obec Ostrava 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 1 0-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 2887/RMOb1418/83 

Materiál č. 15 - Záměr pronájmu pozemku p.č. 2354 v k.ú. Poruba, obec Ostrava 
- pod garáží 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 10-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 2888/RMOb1418/83 

Materiál č. 16 - Záměr pronájmu pozemků pod garážemi 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 1 0-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 2889/RMOb1418/83 

Materiál č. 17 - Záměr pronájmu části pozemku p.č. 2801/37 a části pozemku 
p.č. 28011125 v k.ú. Poruba, obec Ostrava 

Ing. Mihálik - navrhuji hlasovat o variantě A. 

Dle předloženého návrhu usnesení - varianta A. 

Hlasování: 1 0-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 2890/RMOb1418/83 

Materiál č. 18 - Zřízení služebnosti k části pozemku p.č. 1877/1 v k.ú. Poruba, obec 
Ostrava 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 1 0-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 2891/RMOb1418/83 
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Materiál č. 19 - Zřízení služebnosti k části pozemku p.č. 3624/1 v k.ú. Poruba-sever, obec 
Ostrava 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 1 0-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 2892/RMOb1418/83 

Materiál č. 20 - Zřízení věcného břemene - služebnosti - stavba "REKO MS 
Ostrava - Sokolovská + 2, 1. etapa" 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 1 0-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 2893/RMOb1418/83 

Materiál č. 21 - Dohoda o skončení nájmu bytu a žádost o přednostní pronájem bytu 
v ulici Opavská v Ostravě-Porobě 

Ing. Mihálik - navrhuji hlasovat o variantě A. 

Dle předloženého návrhu usnesení - varianta A. 

Hlasování: 1 0-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 2894/RMOb1418/83 

Materiál č. 22 - Hlasování na shromáždění Společenství vlastníků Dělnická 321, 
Ostrava-Poroba 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 1 0-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 2895/RMOb1418/83 

Materiál č. 23 - Hlasování na shromáždění Společenství vlastníků O. Jeremiáše 1998, 
Ostrava-Poroba 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 1 0-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 2896/RMObl418/83 

Materiál č. 24 - Hlasování na shromáždění Společenství vlastníků jednotek Dětská 920, 
Ostrava-Poroba 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 1 0-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 2897/RM0b1418/83 
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Materiál č. 25 - Hlasování na shromáždění Společenství vlastníků jednotek Španielova 
963, Ostrava-Poruba 

Ing. Onderková - v souladu s ustanovením § 8 odst. 1 a 2 zákona č. 1 59/2006 Sb., o střetu 
zájmů, ve znění pozdějších předpisů, oznamuji svůj zájem na výsledků projednávání 
materiálu č.  25 "Hlasování na shromáždění Společenství vlastníků j ednotek Španielova 963, 
Ostrava-Poruba", který je předložen 83. schůzi Rady městského obvodu Poruba. 
Tímto prohlášením zároveň oznamuji, že nebudu hlasovat o tomto materiálu. 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 9-0-1 
Mgr. Zuzana Bajgarová ANO 20 1 1  Omluven 
doc. Ing. Robert Čep, Ph.D. ANO 201 1 Pro 
doc. Ing. Dagmar Válková, CSc. ANO 20 1 1  Pro 
Petr Zábojník ANO 20 1 1  Pro 
Mgr. Tomáš Gurecký ČSSD Pro 
Ing. Dalibor Malík ČSSD Pro 
Ing. Petr Mihálik ČSSD Pro 
Ing. Ivana Onderková ČSSD Nehlasoval 
Ing. Petr Stachura ČSSD Pro 
Mgr. et Bc. Vojtěch Curylo, DiS. KDU-ČSL Pro 
Ing. Vladimír Tlach KDU-ČSL Pro 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 2898/RMObl418/83 

Materiál č. 26 - Nabytí budovy na p. č. 2801127, areál Nad Porubkou 

Usnesení Finančního výboru Zastupitelstva městského obvodu Poruba: 
Doporučuje variantu A. 
Rozhodnout o nenabytí budovy bez č.p./č.ev., jiná stavba ve vlastnictví společnosti HAS 
realizace staveb spol. s r.o., se sídlem Provozní 5494/4, Třebovice, která je umístěna 
na pozemku ve vlastnictví SMO, svěřeném MOb Poruba - dle důvodové zprávy. 

Ing. Mihálik - navrhuji hlasovat o variantě A. 

Dle předloženého návrhu usnesení - varianta A. 

Hlasování: 1 0-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 2899/RM0b1418/83 

Materiál č. 27- Nabytí garáže na pozemku p. č. 1937, ul. Slavíkova 

Usnesení Finančního výboru Zastupitelstva městského obvodu Poruba: 
Doporučuje variantu A. 
Souhlasit s rozhodnutím o úplatném nabytí stavby bez č.p./č.ev. - garáže, stojící na pozemku 
v k.ú. Poruba-sever, obec Ostrava, ve vlastnictví SMO, svěřeném MOb Poruba: 
- prodávající: XXXXXX XXXXXXXXX, bytem XXXXXXX XXXXXXX, 

xxxxxxxxxxxxxxx 

,. kupní cena: 235 000 Kč. 
Dle důvodové zprávy. 
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3-2-1 

Doporučuje variantu B. 
Souhlasit s rozhodnutím o nenabytí stavby bez č.p./č.ev. - garáže, stojící na pozemku v k.ú. 
Poruba-sever, obec Ostrava, ve vlastnictví SMO, svěřeném MOb Poruba: 
.r prodávající: XXXXXX XXXXXXXXX, bytem XXXXXXX XXXXXXX, 

xxxxxxxxxxxxxxx, 

',r kupní cena: 23 5 000 Kč. 
Dle důvodové zprávy. 

3-2-1 
Usnesení nebylo přijato. 

doc. Ing. Dagmar Válková, CSc. - navrhuji variantu B - nenabýt garáž. Zdá se mi, že ceny 
garáží se už šplhají strašně vysoko. Vím, že v tomto případě se jedná o hodně m2, ale i tak 
to přeplácíme oproti posudku o l l  tisíc Kč. 
Ing. Mihálik - jedná se o garáž, která se nachází v lokalitě ulice Slavíkova, tam mámě 
mimořádný zájem o výkup garáží. Význam výkupu je dosti závažný. 
Bc. Lehká - ano, garáž se nachází v lokalitě ulice Slavíkova, jedná se o extrémně velkou 
garáž, je tam udělána nová střecha. 
Ing. Mihálik - pokaždé se zvažuje i doporučení a stanovisko odboru. Navrhuji hlasovat o 
variantě B .  

Dle předloženého návrhu usnesení - varianta B .  

Hlasování : 7-0-3 
Mgr. Zuzana Bajgarová ANO 2011 Omluven 
doc. Ing. Robert Čep, Ph.D. ANO 2011 Pro 
doc. Ing. Dagmar Válková, CSc. ANO 2011 Pro 
Petr Zábojník ANO 2011 Zdržel se 
Mgr. Tomáš Gurecký ČSSD Pro 
Ing. Dalibor Malík ČSSD Pro 
Ing. Petr Mihálik ČSSD Zdržel se 
Ing. Ivana Onderková ČSSD Pro 
Ing. Petr Stachura ČSSD Pro 
Mgr. et Bc. Vojtěch Curylo, DiS. KDU-ČSL Zdržel se 
Ing. Vladimír Tlach KDU-ČSL Pro 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 2900/RMObl418/83 

Materiál č. 28 - Nabytí garáže na pozemku p. č. 1947, ul. Slavíkova 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování : 9-0-1 
Mgr. Zuzana Bajgarová 
doc. Ing. Robert Čep, Ph.D. 
doc. Ing. Dagmar Válková, CSc. 
Petr Zábojník 
Mgr. Tomáš Gurecký 
Ing. Dalibor Malík 
Ing. Petr Mihálik 

ANO 201 1 Omluven 
ANO 201 1 Pro 
ANO 201 1 Pro 
ANO 201 1 Pro 
ČSSD Pro 
ČSSD Pro 
ČSSD Pro 
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Ing. Ivana Onderková ČSSD Zdržel se 
Ing. Petr Stachura ČSSD Pro 
Mgr. et Bc. Vojtěch Curylo, DiS. KDU-ČSL Pro 
Ing. Vladimír Tlach KDU-ČSL Pro 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 2901/RMOb1418/83 

Materiál č. 29 - Nabytí nemovitých věcí na LV 1024, k. ú. Poruba, obec Ostrava 

Usnesení Finančního výboru Zastupitelstva městského obvodu Poruba: 
Doporučuje souhlasit s: 
- úplatným nabytím pozemku p.č. 27 1 1 ,  zastavěná plocha a nádvoří, jehož součástí je stavba 

bez č.p./č.ev. garáže, dále budovu p.č. 2 1 74 (stavba občanského vybavení) a stavbu 
bez č.p./č.ev. garáž - vše v k.ú. Poruba, obec Ostrava, od vlastníka XXXXXX 

XXXXXXXX, bytem XXX XXXXXXXX XXXXXXX, XXXXXXXXXXXXXXXX, 

- uzavřením smlouvy o svěřenecké úschově mezi SMO-MOb Poruba a XXXXXX 

XXXXXXXX, bytem XXX :XXXXXXXX XXXXXXX, XXXXXXXXXXXXXXXX, 

za účasti Advokátní kanceláře Pyšný, Srba & Partneři v.o.s., se sídlem Občanská 1 1 1 5/6, 
Slezská Ostrava, předmětem které je úschova peněžních prostředků ve výši 8 500 000 Kč. 

Dle důvodové zprávy. 
3-1-2 

Usnesení nebylo přijato. 

Bc. Lehká- před chvíli jsem obdržela informaci, že Rada města Ostravy spolufinancování 
projedná 24.04.20 1 8, což je den před konáním zasedání Zastupitelstva městského obvodu 
Poruba a materiál by měl být připraven ke schválení. 
Ing. Mihálik - tzn., že nám nic nebrání, abychom do návrhu usnesení přidali podmínku, 
že Rada městského obvodu Poruba doporučuje Zastupitelstvu městského obvodu Poruba 
nabýt a to za podmínky spolufinancování ve výši minimálně 50% z rozpočtu statutárního 
města Ostravy. Navrhuji doplnění bodu 2) návrhu usnesení 

Upravený bod 2) návrhu usnesení: 

2) doporučuje 

. . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . .  , a uzavřít kupní smlouvu ve znění návrhu, který je přílohou č.  7 tohoto 
materiálu za podmínky min. 50% spolufinancování z rozpočtu statutárního města Ostravy 
dle důvodové zprávy 

Dle upraveného návrhu usnesení. 

Hlasování: 1 0 -0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 2902/RMOb1418/83 

Materiál č. 30- Nabytí pozemku p. č. 1735 s garáží, ul. Slavíkova 

Usnesení Finančního výboru Zastupitelstva městského obvodu Poruba: 
Doporučuje souhlasit s rozhodnutím úplatně nabýt pozemek p.č. 1 73 5  zastavěná plocha 
a nádvoří o výměře 1 7 m, jehož součástí je stavba bez č.p./č.ev. - garáž v k.ú. Poruba-sever, 
obec Ostrava: 

ll 



- prodávající: XXXXXXX XXXXXXXXX, bytem XXXXXXXXX XXXX XXXXXX, 

xxxxxxxxxxxxxxx, 

- kupní cena: 1 90 000 Kč. 
Dle důvodové zprávy. 

4-0-2 
Usnesení nebylo přijato. 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 1 0-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 2903/RMObl418/83 

Materiál č. 31 - Nabytí stavby garáže na pozemku p. č. 782 v k. ú. Poruba, ul. Skautská 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 9-0-0 
Mgr. Zuzana Bajgarová ANO 201 1 Omluven 
doc. Ing. Robert Čep, Ph.D. ANO 201 1 Pro 
doc. Ing. Dagmar Válková, CSc. ANO 20 1 1  Pro 
Petr Zábojník ANO 20 ll Pro 
Mgr. Tomáš Gurecký Č SSD Pro 
Ing. Dalibor Malík ČSSD Pro 
Ing. Petr Mihálik ČSSD Pro 
Ing. Ivana Onderková ČSSD Pro 
Ing. Petr Stachura ČSSD Pro 
Mgr. et Bc. Vojtěch Curylo, DiS. KDU-ČSL Pro 
Ing. Vladimír Tlach KDU-Č SL Nehlasoval 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 2904 /RMOb1418/83 

Materiál č. 32 - Nabídka předkupního práva Ridera 

Usnesení Finančního výboru Zastupitelstva městského obvodu Poruba: 
Doporučuje variantu A. 
- souhlasit s rozhodnutím o využití nabídky předkupního práva ke stavbě bez č.p./č.ev. 

na pozemcích 280 1 /29, 2801130, 2801 132, 280 1 /33, vše v k.ú. Poruba, obec Ostrava: 
-, nabídku učinila: Ridera Stavební a.s., se sídlem Dělnická 382/32, Ostrava-Poroba, 
';> kupní cena: 1 000 000 Kč. 
- souhlasit s uzavřením smlouvy o svěřenecké úschově mezi SMO-MOb Poruba 

a společností Ridera Stavební a.s., za účasti Advokátní kanceláře Pyšný, Srba & Partneři 
v.o.s., se sídlem Občanská 1 1 1 5/6, Slezská Ostrava, předmětem které je úschova peněžních 
prostředků ve výši 1 000 000 Kč. 

Dle důvodové zprávy. 
4-0-2 

Doporučuje variantu B .  
Rozhodnout o nevyužití nabídky předkupního práva ke stavbě bez č.p./č.ev. na pozemcích 
280 1 /29, 280 1 /30, 280 1 /32, 2801133,  vše v k.ú. Poruba, obec Ostrava, kterou učinila Ridera 
Stavební a.s., se sídlem Dělnická 382/32, Ostrava-Poroba. 
Dle důvodové zprávy. 

0-2-4 
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Usnesení nebylo přijato. 

Ing. Stachura - byl jsem pověřen vyjednáváním ohledně F - rampy, čili napojení ulice Rudné 
na ulici Francouzkou, zda čtyři stavby, které nám společnost Ridera nabízí, nejsou v kolizi. 
V současné době probíhá tzv. "durka", kterou soutěžil Magistrát města Ostravy, dělá 
to společnost Dopravoprojekt Ostrava, a.s. od Ing. Rusňáka, specialisty přípravy a realizace 
investic Magistrátu města Ostravy, jsem obdržel sdělení: "Budovy na uvedených pozemcích 

nejsou přímo dotčeny stavbou - viz přiložená situace v investičním záměru. Týká se jich ale 
omezení původního příjezdu -původně byly přístupné sjezdem z křižovatky s ul. Francouzkou, 
dle investičního záměru je uvažováno se zřízením náhradního napojení přímo z ulice Nad 
Porubkou. Jsou tedy dotčené v rámci stavby a s jejich vlastníkem bude nutné jednat - bylo by 
samozřejmě jednodušší, kdyby to byl obvod" Jelikož jsme neznali toto stanovisko, materiál 
byl připraven ve variantě A. Nyní sděluji stanovisko projektanta. 
doc. Ing. Dagmar Válková, CSc. - domnívám se, že F - rampa bude stavba Magistrátu města 
Ostravy a toto by si měl podle mě majetkově řešit magistrát města Ostravy. 
Ing. Stachura - jak jsem již přečetl, zopakuji citaci: " ...... bylo by samozřejmě jednodušší, 

kdyby to byl obvod. " 
p. Zábojník -jestli to Ing. Gembík chce, tak ať si to koupí. Nevím, co bychom s tím dělali. 
Jenom říkám svůj názor. Dotčených subjektů této stavby bude spousta a jestli bychom měli 
pokaždé reagovat, tak nevím, co bychom s tím vším dělali. V tomto případě navrhuji variantu 
nevyužít předkupního práva. 
Ing. Mihálik - taktéž se přikláním k variantě, kterou navrhuje pan místostarosta Zábojník. 
Já si myslím, že má větší smysl pro nás nevyužít předkupní právo. Navrhuji hlasovat 
o variantě B. 

Dle předloženého návrhu usnesení - varianta B.  

Hlasování: 9-0-1 
Mgr. Zuzana Bajgarová ANO 2 0 1 1 Omluven 
doc. Ing. Robert Čep, Ph.D. ANO 201 1 Pro 
doc. Ing. Dagmar Válková, CSc. ANO 20 l l  Pro 
Petr Zábojník ANO 20 1 1  Pro 
Mgr. Tomáš Gurecký ČSSD Pro 
Ing. Dalibor Malík ČSSD Pro 
Ing. Petr Mihálik ČSSD Pro 
Ing. Ivana Onderková ČSSD Pro 
Ing. Petr Stachura ČSSD Zdržel se 
Mgr. et Bc. Vojtěch Curylo, DiS. KDU-ČSL Pro 
Ing. Vladimír Tlach KDU-ČSL Pro 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 2905/RMObl418/83 

Materiál č. 33- Návrh na svěření požárních čidel do majetku městského obvodu Poruba 

p. Zábojník-kdo bude v čidlech měnit baterie a jak často? 
Bc. Lehká - čidla jsou bezúdržbová, záruka je deset let, čili po deseti letech by se to mělo celé 
vyměnit. Záruku je poskytnuta i na baterii. 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 1 0-0-0 
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Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 2906/RMOb1418/83 

Materiál č. 34 - Návrh na uzavření dohody o spoluúčasti na úhradě nákladů spojených 
s užíváním telefonní linky v domě s pečovatelskou službou 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 1 0-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 2907/RMOb1418/83 

Materiál č. 36- Pronájem prostoru v bytovém domě Opavská 768/99 

Usnesení Finančního výboru Zastupitelstva městského obvodu Poruba: 
Doporučuje variantu A. 
- souhlasit s neuzavřením nájemní smlouvy na pronájem prostoru v bytovém domě 

na ul. Opavské 768/99 v Ostravě-Porubě se zájemcem - společností Vattem s.r.o., se 
sídlem Železárenská 636/4, Hulváky, 

- rozhodnout o záměru pronájmu prostoru v bytovém domě na ul. Opavské 768/99 
v Ostravě-Porubě: 

,. doba pronájmu: neurčitá nebo určitá, max. 5 let, 
,. výše měsíčního nájemného za nebytový prostor minimálně 1 O 000 Kč. 
Dle důvodové zprávy. 

Ing. Stachura - nejdříve stejní lidé projevili zájem o pronájem nebytových prostor 
po provozovně večerky v bytovém domě Oblouk. Vzápětí byl vyvěšen záměr na pronájem 
kasina Kartáč. Tam projevili také zájem, ale cena je tak nízká, že za odbor bytového 
hospodářství a údržby budov navrhujeme jim to za ty peníze nepronajmout. Stejným 
způsobem hlasoval i Finanční výbor Zastupitelstva městského obvodu Poruba 
- nepronajmout kasino Kartáč za tak nízkou cenu. V tuto chvíli je navrženo stažení dalšího 
materiálu, tj . "Pronájem nebytového prostoru U Oblouku 5 0 1 /7". Kdyby byli Radou 
městského obvodu Poruba schváleni jako nájemci kasina Kartáč, tak bychom pronájem 
večerky museli vyvěsit znovu na úřední desku. Proto ten materiál následující. Jsou to stejní 
lidé, ale ve dvou různých firmách s různým identifikačním číslem. 
p. Zábojník - když dali takovou nízkou nabídku, my nemůžeme dát do záměru nějakou 
minimální výši. 
Ing. Stachura - to už je součásti materiálu. Teď je tam 1 O tis. Kč minimálně. Oni nabídli 
5 500 Kč. Už je připravený článek do porubského měsíčníku PRIO, že nabízíme nebytový 
prostor, předpokládáme, že teď bude více zájemců. 
Ing. Mihálik - navrhuji hlasovat o variantě A. 

Dle předloženého návrhu usnesení - varianta A. 

Hlasování: 9-0-0 
Mgr. Zuzana Baj garová 
doc. Ing. Robert Čep, Ph.D. 
doc. Ing. Dagmar Válková, CSc. 
Petr Zábojník 
Mgr. Tomáš Gurecký 
Ing. Dalibor Malík 
Ing. Petr Mihálik 

ANO 201 1 Omluven 
ANO 201 1 Pro 
ANO 201 1 Pro 
ANO 20 1 1  Pro 
ČSSD Pro 
ČSSD Pro 
ČSSD Pro 
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Ing. Ivana Onderková ČSSD Pro 
Ing. Petr Stachura ČSSD Pro 
Mgr. et Bc. Vojtěch Curylo, DiS. KDU-ČSL Nehlasoval 
Ing. Vladimír Tlach KDU-ČSL Pro 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 2908/RMOb1418/83 

Materiál č. 35 - Pronájem nebytového prostoru U Oblouku 50117 

Ing. Mihálik - navrhuji hlasovat o stažení materiálu "Pronájem nebytového prostoru 
U Oblouku 5 0 1 /7" z projednávání na 83.  schůze Rady městského obvodu Poruba konané dne 
12.04.20 1 8. 

Materiál "Pronájem nebytového prostoru U Oblouku 5 0 1 /7" byl stažen z projednávání 
na 83. schůze Rady městského obvodu Poruba konané dne 1 2.04.201 8 .  

Materiál č. 37  - Předkupní právo -garáž na p. č. 2291/1, ul. Lvovská 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 1 0-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 2909/RMOb1418/83 

Materiál č. 38 - Předkupní právo - garáž na p. č. 2397, ul. V Zahradách 

Ing. Mihálik - navrhuji hlasovat o variantě A. 

Dle předloženého návrhu usnesení - varianta A. 

Hlasování: 9-0-1 
Mgr. Zuzana Bajgarová ANO 201 1 Omluven 
doc. Ing. Robert Čep, Ph.D. ANO 201 1 Pro 
doc. Ing. Dagmar Válková, CSc. ANO 201 1 Pro 
Petr Zábojník ANO 201 1 Pro 
Mgr. Tomáš Gurecký ČSSD Pro 
Ing. Dalibor Malík ČSSD Pro 
Ing. Petr Mihálik ČSSD Pro 
Ing. Ivana Onderková ČSSD Zdržel se 
Ing. Petr Stachura ČSSD Pro 
Mgr. et Bc. Vojtěch Curylo, DiS. KDU-ČSL Pro 
Ing. Vladimír Tlach KDU-ČSL Pro 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 2910/RM0b1418/83 

Materiál č. 39 - Uzavření smlouyy o přistoupení k dluhu dle ust. § 1892 občanského 
zákoníku v souvislosti s uzavřením nájemní smlouyy 

Usnesení Finančního výboru Zastupitelstva městského obvodu Poruba: 
Doporučuje souhlasit s rozhodnutím o uzavření smlouvy o přistoupení k dluhu s fyzickou 
osobou, která na straně přistupujícího dlužníka přistoupí k dluhům váznoucím na bytovém 
fondu ve vlastnictví SMO, svěřeném MOb Poruba, v nabízené výši: 
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- XXX XXXXXXX, bytem XXXXXXXXXX XXXXXX, XXXXXXXXXXXXXX, 

nabízená částka 1 7 1  550 Kč. 
Dle důvodové zprávy. 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 1 0-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 291 1/RMOb1418/83 

Materiál č. 40 - Úprava stávající výše nájemného o inflaci - nebytové prostory 

Usnesení Finančního výboru Zastupitelstva městského obvodu Poruba: 
doporučuje souhlasit od 1 .  7. 2 0 1 8  jednostranně navýšit stávající výši nájemného o míru 
inflace vyjádřenou přírůstkem průměrného ročního indexu spotřebitelských cen v roce 
20 1 7  vyhlašovaným Českým statistickým úřadem, tj . o 2,5 %, v případech, kdy zvýšení 
ročního nájemného bude činit minimálně 1 00 Kč: 

' u nebytových prostor pronajatých v souladu se zákonem o nájmu a podnájmu nebytových 
prostor, 

-,. u prostor sloužících podnikání a prostor nebo místností, kdy j ejich účelem nájmu není 
bydlení ani provozování podnikatelské činnosti, pronajatých v souladu se zákonem, 

pokud nájemní smlouvy obsahují ustanovení, na základě kterého je pronaj ímatel, 
tj . SMO-MOb Poruba, oprávněn jednostranně navýšit stávající výši nájemného o míru inflace 
vyjádřenou přírůstkem průměrného ročního indexu spotřebitelských cen v předchozím roce 
vyhlašovaným Českým statistickým úřadem. 

doporučuje od 1 .  7. 20 1 8  jednostranně navýšit stávající výši nájemného kumulativně 
o míru inflace vyjádřenou přírůstkem průměrného ročního indexu spotřebitelských cen 
v roce 2 0 1 6  a 20 1 7  vyhlašovaným Českým statistickým úřadem, tj . o 3,2 %, v případech, 
kdy zvýšení ročního nájemného bude činit minimálně 1 00 Kč: 

' u nebytových prostor pronajatých v souladu se zákonem o nájmu a podnájmu nebytových 
prostor, 

'y u prostor sloužících podnikání a prostor nebo místností, kdy jejich účelem nájmu není 
bydlení ani provozování podnikatelské činnosti, pronajatých v souladu se zákonem, 

pokud nájemní smlouvy obsahuj í  ustanovení, na základě kterého je pronajímatel, 
tj . SMO-MOb Poruba, oprávněn jednostranně navýšit stávající výši nájemného o míru inflace 
vyjádřenou přírůstkem průměrného ročního indexu spotřebitelských cen v předchozím roce 
vyhlašovaným Českým statistickým úřadem, překročí-li tato míra 3 %, a pokud takto 
nepostupuje, je oprávněn jednostranně zvýšit nájemné také tehdy, když součet měr inflací 
vyhlášených v letech následujících po roce, kdy bylo naposledy zvýšeno nájemné, přesáhne 
3 %, v tomto případě se nájemné zvyšuje o tento součet, přičemž jde vždy o smlouvy, 
které nabyly účinnosti do data 3 1 .  12 .  2016.  
Vše dle důvodové zprávy. 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 1 0-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 2912/RMOb1418/83 

Materiál č. 41 - Úprava stávající výše nájemného u bytů svěřených městskému obvodu 
Poruba v roce 2018 
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Usnesení Finančního výboru Zastupitelstva městského obvodu Poruba: 
Doporučuje souhlasit od 1 .  7 .  20 1 8  jednostranně navýšit stávající výši nájemného o míru 
inflace vyjádřenou přírůstkem průměrného ročního indexu spotřebitelských cen v roce 20 1 7  
vyhlašovaným Českým statistickým úřadem, tj . o 2,5 % a to u všech nájemních smluv 
k bytům ve vlastnictví SMO, svěřená správa MOb Poruba, uzavřených do 3 1 .  1 2 .  20 1 7, pokud 
tyto smlouvy obsahují ustanovení, na základě kterého je pronajímatel, tj . SMO-MOb Poruba, 
oprávněn jednostranně navýšit stávající výši nájemného, s výjimkou bytů, u kterých došlo 
v roce 20 1 8  ke zvýšení nájemného v souladu se zákonem a usnesením RMOb Poruba. 
Vše dle důvodové zprávy. 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 1 0-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 2913/RMObl418/83 

Materiál č. 42 - Žádost o přednostní pronájem bytu na Havlíčkově náměstí 
v Ostravě-Porubě 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 1 0-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 2914/RMObl418/83 

Materiál č. 43 - Žádost o skončení nájmu bytu dohodou a záměr pronájmu bytu 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 1 0-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 2915/RMObl418/83 

Přínos č. 1 - Změna usnesení - Záměry pronájmů bytů 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování:  1 0-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 2916/RMObl418/83 

Materiál č. 44 - Finanční příspěvek na opravu přístupového chodníku na ulici 
Francouzská před vchodem domu č. p. 900/30 

Ing. Mihálik - upozorňuji, že materiál "Finanční příspěvek na opravu přístupového chodníku 
na ulici Francouzská před vchodem domu č. p. 900/30" nepodepsal Mgr. Fiala. Navrhuji 
hlasovat o variantě A. 

Dle předloženého návrhu usnesení - varianta A. 

Hlasování: 1 0-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 2917/RMObl418/83 
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Materiál č. 45 - Finanční příspěvek na opravu přístupoyých chodníků na ulici Hlavní 
třída u zadních vchodů domu č. p. 873 - 875 

Ing. Mihálik - upozorňuji, že materiál "Finanční příspěvek na opravu přístupových chodníků 
na ulici Hlavní třída u zadních vchodů domu č. p. 873 - 875" nepodepsal Mgr. Fiala. Navrhuji 
hlasovat o variantě A. 

Dle předloženého návrhu usnesení - varianta A. 

Hlasování: 1 0-0-0 
Rada městského obvodu Poroba po projednání přijala usnesení č. 2918/RMOb1418/83 

Materiál č. 46 - Finanční příspěvek na provedení dopravního značení pro zřízení 
vvhrazených parkovacích míst 

Ing. Mihálik - všichni členové Rady městského obvodu Poruba obdrželi k materiálu 
"Finanční příspěvek na provedení dopravního značení pro zřízení vyhrazených parkovacích 
míst" upravenou důvodovou zprávu, která je rozšířena o počet žadatelů. Navrhuj i hlasovat o 
variantě A. 

Dle předloženého návrhu usnesení - varianta A. 

Hlasování: 1 0-0-0 
Rada městského obvodu Poroba po projednání přijala usnesení č. 2919/RMOb1418/83 

Materiál č. 47 - Návrh na určení lokality k přemístění parkovacího automatu 

Ing. Mihálik - proč je navrženo přemístění parkovacího automatu? 
Ing. Malík - souvisí to s připravovanou koncepci parkování u Mephacentra, kde je osazen 
parkovací automat, který patři společnosti Ostravské komunikace, a.s. My z toho nemáme 
žádný příjem do našeho rozpočtu. Navrhujeme přesunout automat před provozovnu 
McDonald' s na ulici Francouzké, a vjezd na parkoviště před budovou Mephacentra bude 
výhledově opatřen závorovým systémem s obsluhou, kterou budeme provozovat sami. 
Ing. Mihálik - nemělo by to mít časově nějakou spojitost? Tzn., že když budeme vědět, 
že bude spuštěn závorový systém, tak přesuneme automat? 
Ing. Chodura - k přesunu dojde, až parkoviště bude opatřeno závorami. Nicméně Nařízení 
města č. 1 9/20 1 7  musí být doplněno o lokalitu, kde automat bude umístěn. Toto Nařízení 
města se bude podle informací odboru dopravy, Magistrátu města Ostravy měnit k 0 1 .07.20 1 8  
a pak asi až někdy za rok, případně k O 1 .  O 1 .20 1 9. 
Ing. Mihálik - beru Vaše ubezpečení, že to bude navazovat na sebe. 
Ing. Chodura - mám potvrzeno městem, že město pak vyjedná samotný přesun automatu 
se společnosti Ostravské komunikace, a. s. před pro vozovnu McDonald' s na Francouzké 
ulici, a to tak, aby to bylo v souladu s osazením závorového systému, tzn. bude to dělat město, 
ale potřebuje usnesení Rady městského obvodu Poruba. 
p. Zábojník - zajímalo by mě, kdy tam bude ten závorový systém. 
Ing. Chodura - z důvodu neplatnosti územního souhlasu jsme nechali aktualizovat 
již vyhotovenou projektovou dokumentaci, máme v plánu to udělat z kraje roku 2 0 1 9. 
p. Zábojník - proč ne letos, když už máte obnovenou dokumentaci? Z kraje roku, 
tzn. v dubnu. Předpokládám, že z kraje roku to tam nikdo nebude zařezávat. 

1 8  



Ing. Chodura - pokud bude projekt včas aktualizován a budou na to přiděleny potřebné 
finanční prostředky (cca 1 mil. Kč), můžeme tak učinit ještě v tomto roce. 
Ing. Malík - termín j sem určil já, mělo by to být funkční od 0 1 .0 1 .20 1 9. 
p. Zábojník - jelikož se jedná o projekt, který nám bude generovat nějaké finanční prostředky, 
tak bych byl rád, aby se začal řešit co nejdřív. 
Ing. Mihálik - pokud v rámci rozpočtu dojde k úpravě a bude Ing. Chodurovi, vedoucímu 
odboru komunálních služeb přidělena potřebná finanční částka, tak by to mohlo 
být zprovozněno ještě letos. Je nezbytné, aby celá záležitost byla předem projednána 
s provozovateli dotčených jednotek. 
Ing. Malík - jednotliví provozovatelé včetně majitele budovy McDonald' s., již byli s touto 
připravovanou úpravou seznámeni. 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 1 0-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 2920/RMOb1418/83 

Materiál č. 48 - Pronájem částí pozemků za účelem provozování reklamních zařízení 
umístěných na území městského obvodu Poruba 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 2921/RM0b1418/83 

Materiál č. 49 - Úprava časového omezení stání na parkovišti u Fakultní nemocnice 
Ostrava, na ulici 17. listopadu v Ostravě-Porubě 

p. Zábojník - je rozumné parkování posouvat na osmnáctou hodinu, protože parkoviště je 
mimo provozní hodiny užíváno residenty, abychom neměli problém, že ráno nestihnou odjet? 
Ing. Malík - parkoviště se provozuje v tomto režimu již 1 5  let, my jen napravujeme, aby to 
bylo v souladu s Nařízením města. 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 1 0-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 2922/RMOb1418/83 

Přínos č. 2 - Vyhodnocení veřejné zakázky malého rozsahu "Náhradní výsadby 
v městském obvodě Poruba v roce 2018" 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 1 0-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 2923/RMObl418/83 

Materiál č. 50 - Dodatek č. 4 ke smlouvě o poskytování služby elektronických 
komunikací číslo 2015/05/23/0012 

Dle předloženého návrhu usnesení. 
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Hlasování: 1 0-0-0 
Rada městského obvodu Poroba po projednání přijala usnesení č. 2924/RMObl418/83 

Materiál č. 51 - Jmenování členů konkursní komise pro konkursní řízení na místo 
ředitele Základní školy, Ostrava-Poroba, Komenského 668, příspěvkové organizace 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 1 0-0-0 
Rada městského obvodu Poroba po projednání přijala usnesení č. 2925/RMObl418/83 

Materiál č. 52 - Návrh na vydání předchozího souhlasu s neupotřebitelností movitého 
majetku spravovaného příspěvkovou organizací 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 1 0-0-0 
Rada městského obvodu Poroba po projednání přijala usnesení č. 2926/RMObl418/83 

Materiál č. 53 - Žádost o souhlas zřizovatele se zapojením škol do projektu Poskytování 
bezplatné stravy dětem ohroženým chudobou ve školách z prostředků Operačního 
programu potravinové a materiální pomoci v Moravskoslezském kraji II 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 1 0-0-0 
Rada městského obvodu Poroba po projednání přijala usnesení č. 2927/RM0bl418/83 

Přínos č. 3 - Souhlas zřizovatele se spoluprací při přípravě a realizaci projektu "Místní 
akční plán rozvoje vzdělávání ORP Ostrava II" 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 1 0-0-0 
Rada městského obvodu Poroba po projednání přijala usnesení č. 2928/RMOb1418/83 

Materiál č. 54 - Smlouva o připojení odběrného elektrického zařízení k distribuční 
soustavě do napěťové hladiny 0,4 kV (NN) 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 1 0-0-0 
Rada městského obvodu Poroba po projednání přijala usnesení č. 2929/RMObl418/83 

Materiál č. 55 - Udělení souhlasu společnosti INKOS-OSTRA V A, a.s., ke stavbě 
"Parkovací objekty DK Poklad" 

Ing. Mihálik - ptám se, zda se něco v tom projektu od minula změnilo? 
Pí Klečková - žádost je ta původní, která je. Práce na projektu byly právě z důvodu našeho 
nesouhlasného stanoviska zastaveny. Materiál předkládáme opětovně Radě městského obvodu 
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Poruba v nezměněné podobě, která nesouhlasila s povolením kácení dřevin. Předkládáme 
ho proto, že ze strany Magistrátu města Ostravy (dále jen MMO), který je zadavatelem 
projektové dokumentace na parkovací objekty u Domu kultury Poklad (dále jen DKP), 
byly pozastaveny práce na tomto projektu a pokud my nezměníme své stanovisko 
a neposkytneme souhlas s kácením, tak dále práce nebudou pokračovat a to řešení parkování 
v případě zrekonstruování DKP nebude vyřešeno a bude to mít fatální dopad na situaci 
v lokalitě. Na projektu se nic neupravilo. 
doc. Ing. Dagmar Válková, CSc. - já jen bych chtěla připomenout, že pokud nebude vysloven 
souhlas, tak odpískáme nejenom projekt parkování u DKP, ale i DKP jako takový. Je to tak? 
Pí Klečková - možné to je, ale nejsem si tímto 1 00% jistá. 
Ing. Mihálik - já jsem přesvědčen, že to vazbu na rekonstrukci DKP nemá, řeší to samostatně 
parkování. Mě by zajímalo, zda toto veřejnosti někdo vysvětlí. 
Pí Klečková - vydání nesouhlasu bylo zdůvodněno tím, že by se zasáhlo do významného 
kraj inného prvku (dále jen VKP) a došlo by ke kácení v dané lokalitě, nicméně my už v rámci 
koncepce prvního stavebního obvodu máme navržen způsob obměny parku u DKP s tím, 
že i ta koncepční studie nám ukázala, že hodnota toho stromového porostu, který je v tom 
VKP je dlouhodobě velmi neperspektivní a kvalita těch stromů je špatná. Takže my už dnes 
připravujeme a dostáváme se do další fáze obnovy toho VKP, proto, aby tam došlo k celkové 
revitalizaci zeleně, což bude v delším časovém horizontu, tak, aby docházelo k té obměně 
postupně, tzn., aby veřejnost nevnímala v žádném případě nějaké masivní kácení 
nebo masivní úpravy toho parku, ale naopak, aby park získal na své hodnotě, chtěli bychom 
upravit i zpevněné plochy, tzn. odstranit zpevněné plochy, které jsou přímo v tom parku, 
doplnit mobiliář, který by doplňoval charakter toho území jako přírodního prvku v rámci toho 
města. Takže si myslíme, že i to umístění příjezdových komunikací do toho parkoviště nebude 
mít negativní vliv na toto území, ale naopak v součinnosti s obnovou toho parku pozitivní vliv 
na to území. Park tam sice je, je zelený, ale kvalita těch stromů je velmi špatná. 
Ing. Mihálik - já ještě k reakci na studii - prezentaci, která nám byla představena, tak pracuje 
s územím prvního stavebního obvodu v rozsahu nějakých několika desítek let, předpokládám, 
že pracujeme výhledově s obdobím 20 - 3 0  let. Protože jestli si dobře pamatuj i, dochází 
k razantní obměně dřevin v rámci celého stavebního obvodu. Materiál, který řešíme, je 
koncepce na 30 let dopředu. A tady tento materiál řeší vlastně to, že někdo doprojektuje a 
začne stavět parkování za DKP bez nějaké konkrétní souvislosti s tou naši studii, protože ta je 
rozsahově roztažena na několik desítek let. Byli jsme svědky toho, kdy zástupci vedení města 
sdělovali občanům, že k žádnému masivnímu kácení nedojde, a 3 0  stromů je velká většina 
stromů. Tak já se znovu ptám, kdo ty lidí svolá, a kdo to těm lidem vysvětlí? 
p. Zábojník - to kácení bych ještě nějakým způsobem možná překousl, ale s tím, 
že by tam byl nějaký výhled revitalizace parku v materiálu nevidím. Od začátku nesouhlasím 
s tím, aby výjezdy z parkovišť byly těmi předními částmi. Protože to pak rozdělí park 
na tři díly. A při provozu, který se tam za ten den předpokládá, tam už nebude možný takový 
pohyb, který tam historicky byl možný. Myslím si, že ten projekt je udělán špatně, mělo 
se to řešit bočními výjezdy, nevěřím, že to vyřešit nepůjde. Znovu jsem se díval do map 
a podle mého názoru se tam ty komunikace vejdou. Neviděl jsem jiná stanoviska jiných 
architektů, inženýrů, kteří nějakým způsobem připravovali jiné varianty, není tam závazné 
stanovisko památkového úřadu, že nepovolí podzemní parkování a další věci. Je tam pouze 
nějaký strohý komentář. Tak na základě těchto věcí opravdu ne. 
doc. Ing. Dagmar Válková, CSc. - chtěla bych upozornit na to, že já celému komplexu těch 
problému rozumím tak, že pokud nedáme souhlasné stanovisko ke kácení, tak se zastaví práce 
na projektu nejenom parkoviště, ale celé rekonstrukce DKP. 
Pí Klečková - zastavení celé rekonstrukce DKP je velmi pravděpodobná a to z toho titulu, 
že DKP má kapacitu cca 600 míst. Všichni, kteří navštěvujeme jakákoliv kulturní představení, 
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jezdíme do divadel, víme, že tam nepojedeme ani na kole, ani tramvají, ale využijeme auto. 
Já si nedovedu představit tu situaci, která by nastala, že DKP se konečně zprovozní, budou 
se tam pořádat akce, ať už ve velkém nebo malém sále, a nastane tam kalamitní stav právě 
s tím, že tam lidé přijedou, nebudou vědět, že tam ve večerních hodinách absolutně 
nezaparkují, protože už dnes tam auta stojí kdekoliv mimo komunikaci a budou projíždět 
to území se snahou někde v tom místě, poblíž DKP zaparkovat, neni tam kde. Zvýší 
to hlučnost, zvýší to prašnost, sníží to kvalitu života tamních obyvatel. Co se týká těch variant 
umístění různých nájezdů v rámci toho řešení, tak jak říkal pan starosta, ta věc a problematika 
parkování a umístění se řeší už od roku 2 0 1 3 ,  kdy v roce 2014 byla ta věc zahájena z našeho 
popudu a my jsme byli zadavatelem projektové dokumentace, kdy umístění bylo směřováno 
blíž k té škole, byly tam ty výjezdy, které byly jinak, dopadlo to tak, jak to dopadlo, tzn., 
že tam byl nesouhlas památkářů, nesouhlas lidí, byly tam petice, bylo to opravdu v těsné 
blízkosti školy. Byly promyšleny varianty s umístěným dále od DKP, třeba pod Alšovým 
náměstím nebo pod Alšovou ulici, kde je to v současné době také absolutně nerealizovatelné, 
pod Alšovým náměstím možná někdy v budoucnu. Ale máme tam nesouhlas památkářů, 
není tam také kde umístit nájezdové rampy. To místo opravdu nikde jinde není. Ten VKP 
tam je, dojde k tomu kácení, ale ve výsledku to bude mít mnohem lepší vliv na to prostředí, 
než které tam je. Je to obdobná analogová situace, jako byla na Nálepkové ulici, 
kdy jsme v daleko menším rozsahu měli problém s tím, že lidé nechtěli kácet. Obdobný 
problém byl na Kopeckého ulici. Problém byl na Budovatelské ulici, která se vykácela 
v celém rozsahu a dnes to je krásná ulice s jinou kvalitou zeleně. Pokud se týká té studie, 
je opravdu dlouhodobá a řeší celé území dlouhodobě. Ale s ní budou vycházet v jednotlivých 
časových etapách jednotlivé studie vždy nějaké části, vždy nějaké lokality, vždy nějakého 
jednotlivého projektu, který se bude řešit. Tzn., my víme, že ta studie řeší tu lokalitu 
až na nějaké dlouhodobější časové období nicméně my už jsme dnes v té fázi, 
že připravujeme právě zadání obměny toho parku, aby to nemělo velký dopad na ty lidi. 
Ale doopravdy to j inde umístit nelze. Projektovou dokumentaci momentálně zadal MMO, 
nezadáváme ji my. Nedokážu si představit, že pokud my něco chceme po MMO, ten nám 
vyhověl, přislíbil nám dokonce i peníze na realizaci parkovacího domu a my sami jsme 
ti, kteří s tím teď nesouhlasíme. Jedná věc - pokud to teď neodsouhlasíme, tak MMO nám 
už nikdy takhle nevyhoví. A my to parkování vyřešeno nemáme a vyřešit se doopravdy musí. 
Zatím je to pořád tak, že DKP nefunguje, ale on jednou fungovat bude. A spoléhat na to, 
že než se někdy doopravdy uzavře smlouva s dalším zhotovitelem nebo se vyhlásí nové 
výběrové řízení, spadne, si myslím, že asi není úplně ta správná alternativa. MMO sám, 
než měl vypracovanou studii, sám tápal a studoval to území a přemýšlel nad tím, jakým 
způsobem a jak nejlépe ty samotné parkovací objekty i ty nájezdy tam umístit. A žádné jiné 
lepší řešeni z toho nevzešlo. Toto je jediné možné akceptovatelné řešení jak v rámci umístěni, 
tak v rámci revitalizace. 
Ing. Mihálik - já jsem rád, že na to MMO přišel. Když jsme to říkali my, zástupce města říkal, 
že nás v žádném případě přes VKP nepustí. Proto se vracíme zase do roku 2013,  proto 
se dělala vyhledávací studie, dělal to pan Bystřický ze společnosti Ateliér 5, to území 
zkoumal. Ze všech orgánů MMO dostal negativní stanovisko. Proto navrhl, objekt, o kterém 
jsme diskutovali, a na základě diskuze, které se účastnili zástupci města, bylo sděleno, že 
naj dou citlivé řešení. Já pořád čekám citlivé řešeni, o kterém tam bylo mluveno, a že kácení 
bude max. v řádech několika stromů. 
Pí Klečková - co se týká veřejného projednávání, vy víte, že my teď v rámci veškerých 
připravovaných projektů děláme veřejné projednání s občany, neděláme ho už takovým 
klasickým stylem, které bylo dříve, tzn., že většinou bylo někde mimo tu lokalitu nebo někde, 
kde byli pozvaní ti občané, kde povětšinou přišli ti, kteří si přišli na něco stěžovat. Provádíme 
to přímo v lokalitách, sami, kde se snažíme komunikovat s těmi občany, kteří to území 

22 



využívají, kteří tam chodí, kteří tam bydlí, kteří tím územím procházejí nebo do toho území 
přijíždějí za nějakou aktivitou, kterou tam vykonávají. Tzn., rozhodně bude v rámci toho 
projektu, jsme připraveni na to, že nějaká veřejná projednávání s těmi občany budou, a že 
komunikovat to s nimi budeme. Věřím, že to není ideální řešení, které je, věřím, že když 
MMO kdysi tvrdil, že nás do VKP nepustí, protože je to jeho stanovisko, nicméně po úředním 
zjištění skutečností, po prostudování dané problematiky zjistil, že jiné řešení tam není. Ta 
struktura výstavby v prvním stavebním obvodu i dopravní situace je taková, jaká je. My 
nejsme schopni to teď nějakým způsobem přebudovávat, zbourat, udělat to jinak. 
Ing. Mihálik - my jsme to věděli už při tom projednávání, které bylo. My jsme před těmi 
lidmi seděli. 
Pí Klečková - věřím, ale zkuste si to ještě jednou promyslet, co nastane, když ten DKP 
bude opravený. Tam nastane dopravní kolaps, lidé tam nebudou jezdit třeba jenom proto, 
že se tam nedostanou, že tam nezaparkují. 
Ing. Mihálik - my to víme, proto j sme ty alternativy hledali. My budeme ti, kteří odnesou 
důsledky toho, co jim někdo slíbil. 
p. Zábojník - druhá věc, co mi vadí ještě na tom je, do důvodové zprávy jste si to napsali moc 
hezky, ale po zkušenostech s těmi rozhodnutími MMO, to pr<? mě není opravdu dostačující. 
Já bych tam rád měl závazné stanovisko, které k tomu vydal památkový úřad, 
tak ať je písemně, a veškeré dotčené orgány, veškeré projektové dokumentace, co se zadávalo, 
jak se zadávalo, s jasným výsledkem těch lidí, kteří kolem toho asi něco dělali, aby dali 
písemně, že opravdu jiná varianta neexistuje. Tady z tohoto, nezlobte se, tady 
je přiložených pár fotek, že ty stromy jsou špatné. To fakt pro mě není relevantní podklad pro 
to, abych se rozhodl vnitřně. Bohužel, dle mého názoru se ten park příjezdovými cestami 
domrší. 
Pí Klečková - nikdy nelze říct, že neexistuje jiná varianta. Existuje jiná varianta, že se zbourá 
DKP, vystaví se DKP j iný, s tím, že bude mít podzemní parkování třeba ve třech podzemních 
patrech. Pokud to někdo zaplatí. Vždycky existují nějaké jiné varianty řešení, nebo existuje 
varianta, že těm lidem tam nedovolíme parkovat, jako vždycky. Ale toto je jediná, 
momentálně po nějakých čtyřech létech, nejakceptovatelnější varianta, jak nějakým způsobem 
to parkování k tomu DKP zajistit. 
Ing. Mihálik - proč jsme vlastně v roce 20 1 3  dělali tu studii? Protože jsme si uvědomovali, 
že město neřeší parkování okolo DKP. Věděli jsme už tehdy, co přinese výsledná 
rekonstrukce. Proto jsme to sami dělali, za peníze městského obvodu. 
doc. Ing. Dagmar Válková, CSc. - já chci jenom podotknout k tomu, co jste říkal, že jedna 
z variant je zbourat DKP, ale to památkáři nedovolí. 
Ing. Stachura - ještě je varianta další. Ať nám město dá podzemní parkoviště. Památkáři 
určitě budou souhlasit s podzemním parkovištěm. 
Pí Klečková - nesouhlasí, kam dáte vjezdy? 
Ing. Stachura z Hradčanské. Vždyť jste to měli sami namalované, 
když jste nám to ukazovali při prezentaci 1 .  stavebního obvodu. Tak o čem se tady bavíme? 
Variantu sama znáte? Na Hradčanské je namalované zakopané podzemí. 
Pí Klečková - takže vy navrhujete ukončit projekt, který zpracoval MMO a zadat znovu 
projektovou dokumentaci na vybudování podzemního parkoviště. Ale to už si budeme platit 
všechno my sami. 
Ing. Mihálik - ale ten materiál takto nestojí. MMO se nás dotazuje, zda souhlasíme s kácením 
3 0  ks dřevin. 
Pí Klečková - ale myslím si, že nesouhlasit primárně s kácením stromů, pokud ty stromy 
nemají primárně dlouhodobější perspektivu, pokud jsou špatné a pokud připravujeme 
vyloženě řešení obměny toho parkového porostu, tak jde o to, jestli doopravdy stát si za tím, 
že nekácet v žádném případě, i když ta kvalita toho stromu za to nestojí. 
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Ing. Mihálik - ale kvalita těch stromů je v celé oblasti takřka identická. Stromy j sou v rámci 
celého 1 .  stavebního obvodu ve stejné kvalitě. A co udělala Česká inspekce životního 
prostředí, když jsme je chtěli skácet po dendrologickém průzkumu? Předběžné opatření 
a kácet zakázala. Stromy se nesměly vykácet a museli j sme udělat opatření, 
aby chodníky šly spravit. 
p.  Zábojník - a bude tam planina. 
Pí Klečková - každá věc má nějaké své oběti, a nějaké své věci, které se pro to musí udělat. 
Ano, tady pro vybudování a zajištění parkoviště u DKP se doopravdy musí vykácet stromy. 
Ing. Mihálik - to jste řekla dobře, musí se najít oběť. Kdo si myslíte, že tou obětí má být? 
Pí Klečková - oběti budou ty stromy. Ty stromy, které by stejně za určité časové období do 
toho kácení šly. 
p. Zábojník - za 5 let klidně. 
Mgr. et Bc. Vojtěch Curylo, DiS. - pak - li, že tento materiál teď nedoporučíme, 
neschválíme, tak i tak půjde ještě do Zastupitelstva městského obvodu Poruba (dále jen 
ZMOb)? 
Ing. Mihálik - ne, to není v kompetenci zastupitelstva. 
p. Zábojník - pokud nepřijmeme usnesení, tak nic neuložíme. 
Ing. Mihálik - proč by to mělo jít do ZMOb? 
Pí Klečková - protože materiál je takto nastaven. 
Mgr. Fiala - protože předkladatel chtěl, aby to kácení v konečné fázi řešilo ZMOb a ne Rada 
městského obvodu Poruba. 
Ing. Mihálik - souhlasím, aby se diskuze přenesla na ZMOb. 
p. Zábojník - nemám problém materiál posunout do ZMOb, ale i tam pro materiál ruku 
nezvednu. Ale i když tam bude více lidí pro, tak toto respektuji. Na tuto úroveň 
by to asi patřilo, protože to je dosti zásadní a mohli by o tom rozhodovat i opoziční 
zastupitelé. Ale mám jediný problém s tím doporučujícím ustanovením, 
jak je to teď navrženo. Já opravdu nechci ZMOb doporučit za sebe. Pokud by to šlo nějak 
naformulovat bez nějakého stanoviska a pouze to tam nějakým způsoben posunout, aby o tom 
rozhodlo ZMOb, tak by to pro mě bylo hlasovatelné. Pokud by i ostatní toto takto vnímali. 
Já za sebe nedoporučím ZMOb souhlasit s kácením dřevin, protože jsem již při minulém 
rozhodnutí s tím nesouhlasil, tak to rozhodnutí nebudu měnit. Pokud to půjde bez nějakého 
tohoto stanoviska, tak klidně ať to do toho ZMOb jde a rozhodnou zastupitelé. 
Proběhla diskuze mezi členy Rady městského obvodu Poruba a Mgr. Fialou, právníkem 
o úpravě návrhu usnesení. 
Ing. Mihálik - dle návrhu, který vzešel z předchozí diskuze 
navrhuji úpravu usnesení. 
Mgr. et Bc. Vojtěch Curylo, DiS. - pokud bude tento materiál projednáván na ZMOb, 
navrhuji tam přizvat nějakého zástupce z MMO nebo zástupce předkladatele, aby vysvětlil 
případné otázky. 
Ing. Mihálik - dáme na zvážení předkladateli, aby si přizval někoho z města, nejlépe z útvaru 
hlavního architekta. To dáme do doporučení. 

Upravené znění návrhu usnesení: 
1 )  ruší 

své usnesení č. 2422/RMObl 4 1 8/70 ze dne 2 1 .9.20 1 7  

2) ukládá 
předložit Zastupitelstvu městského obvodu Poruba žádost o souhlas s kácením dřevin, druhu: 
- 22x javor, 2x lípa,l x  jasan, l x  bříza, l x  černý bez a 2x zapojený porost dřevin tavolníku na 
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pozemku parcelní číslo 281  v k.ú. Poruba, obec Ostrava v souvislosti se stavbou "Parkovací 
objekty DK Poklad" uvedenou v příloze č. 1 materiálu 

Zodpovídá: Mgr. Zuzana Bajgarová, místostarostka, zodpovědná politička pro MA21 
Termín: 25.04.201 8  

Dle upraveného návrhu usnesení. 

Hlasování: 6-3-1 
Mgr. Zuzana Bajgarová ANO 20 1 1  Omluven 
doc. Ing. Robert Čep, Ph.D. ANO 2 0 1 1 Pro 
doc. Ing. Dagmar Válková, CSc. ANO 2 0 1 1 Pro 
Petr Zábojník ANO 20 1 1  Pro 
Mgr. Tomáš Gurecký ČSSD Pro 
Ing. Dalibor Malík ČSSD Proti 
Ing. Petr Mihálik ČSSD Zdržel se 
Ing. Ivana Onderková ČSSD Proti 
Ing. Petr Stachura ČSSD Proti 
Mgr. et Bc. Vojtěch Curylo, DiS. KDU-Č SL Pro 
Ing. Vladimír Tlach KDU-Č SL Pro 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 2930/RMOb1418/83 

Materiál zvláštní povahy č. 56 - "Rekonstrukce ZŠ Komenského, hygienické zázemí 
budov AB, Ostrava - Poruba" -vvhodnocení veřejné zakázky 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 1 0-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 2931/RMObl418/83 

Materiál zvláštní povahy č. 57- Ostraha a kamerový dozor 2016-2018 - změna závazku 
ze smlouvv - méněpráce 

p. Zábojník - dochází ke snížení počtu osob v monitorovacím centru. Do současné doby tam 
byly dvě osoby - jedna osoba na veřejná prostranství a druhá osoba na bytové (vnitřní) 
prostory. Podařilo se domluvit s městskou policii, a je to v návaznosti na proběhlé audity, že 
tu část veřejného kamerového systému, kterou ze zákona nemůžeme sledovat, bude sledovat 
strážník městské policie. Došlo k úsporám jedné pracovní síly. A v našich prostorách, na 
technickém zařízení, to bude využito přímo městskou policii a bude to zajišťovat člověk, 
který se bude věnovat výhradně monitoringu. Bytová část tam zůstane, bude to odděleno 
opticky tak, že člověk, který tam zůstane ze soukromé služby a bude hlídat bytové domy, tak 
neuvidí na veřejná prostranství, která bude zajišťovat městský strážník v souladu se zákonem 
o veřejném pořádku a sledování veřejného prostranství. 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 1 0-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 2932/RMObl418/83 
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Materiál zvláštní povahy č. 58 - Zadání veřejné zakázky malého rozsahu na službu 
"Zklidnění dopravy v ulici Nad PorubkouNřesinská" 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 1 0-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 2933/RM0b1418/83 

Přínos zvláštní povahy č. 4 - Pravidla pro umisťování a provedení restauračních 
předzahrádek v městském obvodu Poruba - úprava podmínek 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 1 0-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 2934/RMOb1418/83 

Přínos č. 5 - Rekonstrukce bytových domů č.p. 432-435 na ul. Skautské 
v Ostravě - Porubě 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 1 0-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 2935/RMOb1418/83 

Materiál č. 59 - N ávrh rozpočtových úprav 

Usnesení Finančního výboru Zastupitelstva městského obvodu Poruba: 
Bere na vědomí a doporučuje ke schválení návrh rozpočtových úprav - dle důvodové zprávy. 
Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 1 0-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 2936/RMOb1418/83 

Materiál č. 60 - Žádost o prominutí odvodu za porušení rozpočtové kázně 
- Parkinson-Help z.s. 

Usnesení Finančního výboru Zastupitelstva městského obvodu Poruba: 
Doporučuje variantu A. 
Souhlasit s rozhodnutím o prominutí_povinnosti odvodu spolku Parkinson-Help z.s., se sídlem 
Dfuerova 2 1 77/1 8, Praha-Strašnice, ve výši 1 O 000 Kč, za porušení rozpočtové kázně. 
Dle důvodové zprávy. 

Ing. Mihálik - navrhuji hlasovat o variantě A. 

Dle předloženého návrhu usnesení - varianta A. 

Hlasování: 1 0-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 2937/RM0bl418/83 
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Materiál č. 61 - Žádost o prominutí odvodu za porušení rozpočtové kázně - Svépomocná 
společnost Mlýnek, z.s. 

Usnesení Finančního výboru Zastupitelstva městského obvodu Poruba: 
Doporučuje souhlasit s rozhodnutím o neprominutí povinnosti odvodu spolku Svépomocná 
společnost Mlýnek, z.s., se sídlem Nádražní 1 1 1 0/44, Moravská Ostrava, ve výši 1 2  800 Kč, 
za porušení rozpočtové kázně. Dle důvodové zprávy. 

4-1-1  
Usnesení nebylo přijato. 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 1 0-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 2938/RMObl418/83 

Přínos č. 6 - Návrh rozpočtových úprav/Galerie Dukla 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 1 0-0-0 
Rada městského obvodu Poroba po projednání přijala usnesení č. 2939/RMObl418/83 

Materiál č. 62 - Pověření člena Zastupitelstva městského obvodu Poroba k přijetí 
projevu vůle snoubenců, že spolu vstupují do manželství, a stanovení oprávněnosti užití 
závěsného odznaku při tomto sňatečném obřadu 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 1 0-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 2940/RMObl418/83 

Materiál č. 63 - Projednání dalšího postupu ve věci záměru statutárního města 
Ostravy - městského obvodu Poruba vybudovat parkoviště na pozemku parc. č. 2031/1, 
k.ú. Poruba - sever, obec Ostrava a pozemku parc. č. 2031/2, jehož součástí je stavba 
č.p. 6055, občanského vybavení, k.ú. Poruba - sever, obec Ostrava 

p. Zábojník - jestli jsem to pochopil správně, tak dokud nebude podepsána žádná dohoda, 
tak se do toho nebudou investovat žádné peníze, je to tak, je formulace v tomto materiálu 
takto myšlena? 
JUDr. Čegan - ano, ten materiál je takto myšlen, není to nastaveno jinak, že by se začalo ted' 
kopat nebo projektovat. Co se týče grafických úprav, tak to je otázka na j iné odbory. 
I v přípravě materiálu bylo zjištěno, že v podstatě původní architektonický návrh, 
který byl v rámci materiálu, tak byl změněn určitými grafickými variantami. Za to se 
nedokážu zaručit. 
Ing. Mihálik - řekl bych to zjednodušeně, aby nedošlo k zadání nějaké zakázky na tvorbu 
dokumentace, studie nebo čehokoliv, dokud nebude uzavřen nějaký smluvní rámec. Navrhuji 
hlasovat o variantě A. 

Dle předloženého návrhu usnesení - varianta A. 
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Hlasování: 1 0-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 2941/RMOb1418/83 

Přínos č. 7 - Stanovení počtu členů Zastupitelstva městského obvodu Poruba na volební 
období 2018 - 2022 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 1 0-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 2942/RMObl418/83 

Materiál č. 64 - Kontrola plnění usnesení 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 1 0-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 2943/RMOb1418/83 

Diskuze/různé: 

Ing. Stachura 
informoval, že Rada města na svém jednání neschválila městskému obvodu Poruba 
prodej jedné bytové jednotky v domě na ulici Ukrajinské a na jednání rady města nebyl 
za obvod nikdo přizván, aby si tento záměr mohl obhájit na základě obvodem schválené 
Koncepce nakládání s bytovým fondem. 

Mgr. et Bc. Vojtěch Curylo, DiS. 
vedle stadionu AROWSS se něco staví? 
Ing. Mihálik - ne nestaví se nic, jedná se pouze o deponie, z obou stran tam jsou úložky 
omtce. 

Ing. Onderková 
omlouvám se z příští schůze Rady městského obvodu Poruba a to z důvodu konání zápisu 
dětí do mateřských škol, kterého se musím zúčastnit. 

Ing. Malík 
opravil informoci, která byla sdělena na minulé schůzi Rady městského obvodu Poruba a 
týkala se vyjádření Policie České republiky, Dopravního inspektorátu k možnosti 
posunutí zastávky autobusů meziměstské dopravy nad Vozovnou 
(úsek B. Martinů - Opavská). Měl jsem k dispozici pouze část dopisu, a po podrobnějším 
prostudování bych chtěl upřesnit, že zastávka posunuta bude. 
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83.  schůze Rady městského obvodu Poruba byla ukončena v l l  :45 hodin. 

V Ostravě-Porubě, dne 1 2.04.20 1 8  

Zapsala: Ing. Pavla ��;�r vnitřních věcí 

Ing. Petr Mihálik 
starosta městského obvodu Poruba 

Příloha zápisu: 

doc. Ing. Dagmar Válková, CSc. 
místostarostka městského obvodu Poruba 

1 .  Usnesení z 83.  schůze Rady městského obvodu Poruba v neanonymizované verzi (pouze 
pro členy Rady městského obvodu Poruba) 
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